
Doorverwijzing notitie Wijziging golfbaan The Duke
Door Progressief Bernheze

Op 11 augustus 2020 is per notitie aan de gemeenteraad bekend gemaakt dat Golfbaan The 
Duke in Nistelrode voornemens is 4 bestaande holes uit te breiden. Met de notitie 
informeert het college de gemeenteraad over het bestemmingsplan dat deze uitbreiding 
juridisch-planologisch mogelijk moet maken. 

Om de planontwikkeling mogelijk te maken moet een flink oppervlak aan bosgebied, 
behorend bij natuurgebied de Maashorst, wijken. Progressief Bernheze heeft grote 
bezwaren tegen deze ontwikkeling, en wil vroegtijdig met het college van gedachte wisselen 
over waarom het college met het ontwerp bestemmingsplan heeft ingestemd. 

In de notitie is voornamelijk beschreven welke acties ondernomen moeten worden om de 
door de golfclub gewenste ontwikkeling mogelijk te maken. De fractie van Progressief 
Bernheze vraagt zich af welke meerwaarde deze ontwikkeling voor de gemeente, en de 
ruimtelijke ordening van het gebied, biedt.

Natuurgebied de Maashorst staat volop in de belangstelling van de regio. Niet alleen 
bestuurders gaan rollebollend over straat, ook gebruikers hebben de afgelopen jaren 
meermaals de trom geroerd. Meer dan eens hebben gebruikers zich tot de verschillende 
gemeentebestuurders gewend omdat zij te weinig ruimte hebben voor de uitoefening van 
hun hobby in het gebied. Iedereen begrijpt dat er niet overal ruimte voor is in een 
natuurgebied met de grootte van de Maashorst. Maar waarom wordt er gekozen voor 
uitbreiding van een golfbaan, ten koste van een stuk natuurgebied en waardevol 
dassenleefgebied, die al veel ruimte beslaat en slechts voor weinigen uit de regio van 
waarde is? Wat draagt deze ontwikkeling bij aan de brede ontwikkeling van de Maashorst? 
Wat voor meerwaarde brengt deze ontwikkeling de regionale gebruikers van de Maashorst? 
Hoe past deze ontwikkeling in de vele afspraken die regionaal gemaakt zijn over de 
ontwikkeling van het natuurgebied?

De fractie van Progressief Bernheze vraagt zich af welke inspanningen het college heeft 
gedaan om het belang van de natuur, en het natuurgebied en haar gebruikers, te behartigen. 
Welke eisen heeft het college gesteld aan planontwikkeling, en het beschikbaar stellen van 
extra gronden voor dit toch al zo grote golfterrein? 

Kortom: wij horen graag van het college waarom het meewerkt aan de uitbreiding van de 
golfbaan, en wat de meerwaarde van de uitbreiding is voor de natuur, het natuurgebied en 
haar gebruikers.


